
zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Teplička nad Váhom, konaného 
dňa 15.05. 2009 v zasadačke Obecného úradu v Tepličke nad Váhom

Prítomní:  starosta,  prednosta,  hlavná  kontrolórka  obce,  poslanci,  zapisovateľka,  hostia  
(viď. prezenčná listina). Zasadnutie sa začalo o 15,00 hod. 

Starosta  obce prečítal navrhnutý program OZ:

1. Otvorenie 
2. Voľba pracovnej komisie 
3. Kontrola plnenia úloh
4. Schválenie plánu práce hlavného kontrolóra
5. Príprava 400-tého výročia narodenia Žofie Bosniakovej
6. Rôzne
7. Diskusia
8. Uznesenie 
9. Záver

Obecné zastupiteľstvo /ďalej len OZ/ program zasadnutia jednomyseľne schválili.

Bod č. 1 - Otvorenie

     Zasadnutie  OZ  otvoril  starosta  obce  Milan  Lazar.  Privítal  prítomných  poslancov  
a hostí. Potom odovzdal slovo zástupcovi starostu Ing. Štefanovi Moravčíkovi, ktorý ďalej
viedol zasadnutie OZ.  Zasadnutia sa zúčastnilo 5 poslancov. Zástupca  konštatoval, že OZ je
uznášaniaschopné.  

Bod č. 2 – Voľba pracovnej  komisie

     Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí Mgr. Magdaléna Šeligová a Peter Halama, za
zapisovateľku  bola  navrhnutá  pracovníčka  obecného  úradu  Jana  Slotová.  Návrh  bol
jednomyseľne schválený.

Bod č. 3 – Kontrola plnenia úloh

             Zástupca zhodnotil plnenie úloh z  ostatného OZ:  

  Úloha č. 1/1 – v ktorej sa uložilo prednostovi Ing. Albertovi Magerovi, aby písomne vyzval
Šugárovcov,  to  sú  páni  zo  Zástrania,  k odvozu  komunálneho  odpadu.  Zástupca  to  riešil
osobne, páni tvrdili, že smetné nádoby majú a odpad vyvážajú, tak, ako i ostatní obyvatelia
Zástrania.                 

                                                                                                         Úloha splnená.
 



  Úloha  č. 1/2 – v ktorej bolo uložené prednostovi Ing. Albertovi Magerovi, požiadať VÚC
odbor dopravy o riešenie zlej viditeľnosti za tmy na odbočke do Tepličky. Stanovisko VÚC
bolo, že cesta je označená štandardne, križovatka tiež, takže žiadne iné označenie nemôžeme
čakať.

                                                                                                       Úloha splnená.

Úloha č. 2/3 – bola uložená prednostovi Ing. Albertovi Magerovi, aby cez ekonomický úsek
zabezpečil  presun finančných prostriedkov z roku 2008 do rozpočtu  obce, ale budeme sa
tomu venovať v bode rôzne.

                                                                                                        Úloha splnená.  

Bod č. 4 – Schválenie plánu práce hlavného kontrolóra

       Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Ing. Eva Milová, predložila plán práce, ktorý je na
I. polrok 2009 a poprosila poslancov ak by mali nejaké pripomienky do ďalšieho polroka, aby
jej ich na ďalšom zasadnutí predložili. Plán práce mal 3 body: 

1. Vypracovanie stanoviska hlavného kontrolóra k záverečnému účtu o hospodárení v obci za
rok 2008. 

2.  Kontrola zákonnosti,  efektívnosti  a účelnosti  hospodárenia  s financiami  podľa rozpočtu
obce.

3.  Kontrola  zákonnosti,  efektívnosti  a účelnosti  hospodárenia  s financiami  príspevkových
organizácií a združení. 

Ing. Moravčík povedal, že sme počuli plán práce hlavného kontrolóra a spýtal sa, či má niekto
doplňujúci  návrh.  Nemal  nikto,  tak  dal  hlasovať  a skonštatoval,  že  plán  práce  hlavného
kontrolóra bol prijatý.                                                                                         

Bod č. 5 – Príprava 400 – tého výročia narodenia Žofie Bosniakovej

Pán zástupca dal slovo pánu starostovi, ktorý hovoril, že 02. 06. 2009 sa budú konať oslavy.
Prípravami  na  oslavy  sa  zaoberala  kultúrna  komisia  aj  s farskou  radou,  potom  prečítal
pripravený program osláv 400-tého výročia Žofie Bosniakovej. Ten program je nasledovný:

9.00 h – prezentácia – športklub
9.30 h – slávnostné zasadnutie OZ obce Teplička nad Váhom
11.00 h – sv. omša v Kostole sv. Martina
12.30 h – prezentácia pamätnej známky Žofie Bosniakovej v ZŠ
13.00 h – recepcia – športklub
13.30 h – vystúpenie folklórnych a hudobných skupín zo Šurian
              -  folklórna skupina Straník
              - tanečný krúžok
              - dychovka Maguranka
              - folklórna skupina Terchovská muzička
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Ukončenie by malo byť okolo 17.00 – 18.00 hod.
Konštatoval, že to, čo platilo pred 2-3 týždňami už dnes neplatí, pretože pán dekan nesúhlasí
z prezentáciou a OZ v športklube, lebo  recepciu pre jeho hostí mu pripravuje pani Králiková
a ona potrebuje športklub už 2 dni dopredu.
Čiže je to na Vás, vážení poslanci, či to OZ robiť budeme, a ak áno, tak kde. 
Pôvodný  zámer  bol,  že  pozveme  všetkých  poslancov  od 90.  roku,  starostov  z našich
družobných  obcí,  pozveme našich  kolegov  z Poľska,  primátora  z Trnavy,  ktorý  je  z rodu
Bosniakovcov. 
Takže treba porozmýšľať, čo ideme robiť,  kde sa ideme stretnúť.
Pán Ing. Zvarík navrhol, že to môže byť v penzióne Anton, aj obed, aj OZ.
Ing. Mrázik navrhol, že by sa to mohlo rozdeliť na 2 dni. Starosta odpovedal, že to sa nedá,
keď to nebudeme robiť 02. 06. tak to stráca charakter, to by bolo o ničom.
Pán Halama povedal, že starosta musí aj tak privítať všetkých hostí, nie len tých jeho.
Pani Mgr. Šeligová povedala, že na prezentáciu známky sa do školy nezmestí viac ako 130
ľudí,  takže  prezentáciu  všetci  neuvidia,  uvidia  ju  len  hostia  pána  dekana  a našťastie
pečiatkovanie známky bude v priestoroch pošty.
Ing. Milová mala návrh, že recepcia pre všetkých by mohla byť v telocvični, ale návrh bol
zamietnutý s tým, že to sa tam nehodí a zničilo by sa to tam. A ani stoly by sa tam nedali
premiestniť.
Starosta hovoril, že je to pre neho veľmi nepríjemná situácia, keďže má všetko zabezpečené
a teraz to musí odvolávať. 
Pán starosta ešte upozornil, že 01.06. 2009 večer prídu ľudia z Červeného kríža zo Šurian
a ubytovanie majú vybavené v BH centre pri družstve.
Starosta dal návrh na hlasovanie, či všetci súhlasia so slávnostným zasadnutím OZ s hosťami,
keď sa preverí Obecný dom a Penzión Anton.
Skonštatoval, že návrh bol schválený.
Ešte pripomenul  výrobu malých aj  väčších medailí  a všetci  prítomní na OZ túto medailu
dostanú. 
Pani Mgr. Šeligová ešte navrhla, že deti , ktoré prídu zo Šurian môžu jesť v školskej jedálni,
ak sa jej to podarí vybaviť, ak nie tak sa to dohodne s p. Vladom Hvorečným.

Potom dal starosta slovo p. Kozánkovej, aj  keď  nie je poslankyňa, pretože zastupovala p.
poslanca Tibora Šeligu:
Pani  Kozánková  hovorila,  že  sa  začína  výstavou  ručných  prác  v sobotu  o 15:00
v Pastoračnom centre, mali by vystavovať ženy, deti aj poľovníci.

Organizačné pokyny pri oslavách 400-tého výročia narodenia Žofie Bosniakovej:
Doprovod  hostí:  p.  Ing.  Mrázik,  p.  Smrekovský  a p.  Ing.  Moravčík,  budú  mať  farebné
menovky a každý bude mať na starosti svojich ľudí
Technické zabezpečenie( stoly atď.): p. Ing. Magera
Starostlivosť o vystupujúcich: Kultúrna komisia, Únia žien
Strava(raňajky – káva, čaj, chlebíčky): p. Poljaková
Prezentácia hostí: sl. Slotová
Konferovanie: p. Kozánková
Doprovod na hudobnom nástroji na OZ: Horská, Šeligová
Čítanie životopisu: Bielečková
Zdravotná služba: p. Kobyliaková, p. Kadašiová

Kultúrny program bude uvádzať a riadiť Tibor Šeliga s kultúrnou komisiou.
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Pán starosta povolil rôznym predajcom predávať a prezentovať výrobky bez poplatku. Chcú
prísť  predávať  cukrovú vatu,  korbáčiky,  prezentovať  drôtené výrobky,  výrobu erbov atď.
Kultúrna komisia sa ešte stretne a veci doladí.
Na záver p. Ing. Moravčík poprosil aj ostatných poslancov o pomoc.
 
           

Bod č. 6 – Rôzne

Slovo dostal prednosta OÚ p. Ing. Magera a informoval o zmene schváleného rozpočtu na rok
2009  –  viď  príloha,  ktorú  spracovala  pracovníčka  OÚ  Anna  Mravcová.  Podklady  mala
z daňového úradu.
Ing. Magera mal prebytok rozpočtu z roku 2008 prerozdeliť do roku 2009, nazval to Fond
výstavby.
Starosta povedal,  tu treba pripomenúť , že je z januára, teraz to už neplatí, ale musíme to
schváliť.  Môže sa stať,  že v priebehu roka,  budeme schvaľovať  nový rozpočet.  Ale teraz
musíme vychádzať z toho januárového. Takže celkové navýšenie rozpočtu je o 585 021,81€.
Musím ešte pripomenúť, že sme tu mali kontrolu z najvyššieho KÚ a vytkli nám, že to ešte
nemáme spracované, ale keďže OZ je až dnes, tak vám to teraz predkladáme.
Či sa to podarilo dobre rozdeliť, zistíme v priebehu roka.
Ing. Moravčík dal hlasovať a všetci prítomní boli za tento návrh rozpočtu. 

Potom sa išli riešiť žiadosti a sťažnosti občanov:

   a) Žiadosť p. Mozoľa o     prenájom kuchyne v     Športklube   –p. Mozoľ žiada o prenájom
priestorov kuchyne za účelom prípravy jedál na príležitostné spoločenské a rodinné akcie –
všetci poslanci sa zhodli, že  žiadosti sa nevyhovuje

  b) Žiadosť p. Šimarovej o     príspevok na náhrobný kameň    - p. Šimarová žiada o finančnú
výpomoc na opravu poškodenej náhrobnej krycej dosky a obruby pomníka na hrobe. Podľa
výpovede p. Ďungela Emila a hrobára firmy Pieta p. Róberta Pialu, škodu spôsobili  deti,
ktoré sa tam potulovali a keď zhodili náhrobný kameň ušli do lesa- treba počkať  na záver
policajného vyšetrovania a v prípade ak nebude páchateľ známy predložiť faktúru za opravu.

 c) Žiadosť obyvateľov spoločného dvora na ul. Dr. K. Kmeťku   –   ide o pani Martinkovičovú
Máriu, obyvateľom sa nepáči,  že ich auto parkuje hneď pri vchode do spoločného dvora,
nakoľko  sa  veľmi  zle  vychádza  na  hlavnú  cestu  a môže  byť  aj  prekážkou  pri  zásahu
požiarneho  auta  alebo záchranky.  A  mladý muž,  ktorý na  spomínanom aute  jazdí  nemá
vodičské oprávnenie.  Ďalším problémom je hospodárska budova, v ktorej si spravili skládku
odpadu,  zdržiavajú sa tam potkany a ani po upozorňovaní pani Martinkovičovej sa s tým nič
nedeje – túto sťažnosť pôjde prešetriť komisia na riešenie verejného poriadku –pán Dudus   
  
   d) Oznámenie o     devastácii majetku   – ide o futbalový areál, dochádza k ničeniu zariadenia
na  tribúne,  poškodené  sedačky,  povytŕhané  zo  svojho  miesta,  porozhadzované  fľaše  od
alkoholu a piva. Na oplotení sú vytrhnuté plechové dielce.. Na umelom osvetlení sa už muselo
meniť ochranné sklo reflektora, ktoré bolo násilne rozbité. Podľa poznatkov je možné tvrdiť,
že ide o mladé, ešte školopovinné deti, ktoré popíjajú alkohol a fajčia cigarety.
K sťažnosti sa pridala aj pani riaditeľka Mgr. Šeligová, že v areáli obidvoch škôl je to tiež
v dezolátnom stave.
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Starosta mal názor, že treba oplotiť areál obidvoch škôl a napísať tabule zákaz vstupu.
 Poslanci sa zhodli, že najlepší by bol kamerový systém v okolí ihriska aj škôl, obidve školy
treba ohradiť  a dohodnúť stretnutie s riaditeľkami škôl a prezidentom Obecného futbalového
klubu.
Treba pripraviť VZN o pohybe osôb v areáli školy a futbalového ihriska.

   e) Žiadosť o     prenájom pozemku   – pán Kamil Cingel žiada o prenájom pozemku parc. č.
81/1 o výmere 23,1 m2 vo vlastníctve obce, ktorý susedí s jeho pozemkom na dobu neurčitú –
poslanci sa zhodli na symbolickom nájme  1€/rok

   f) Návrh  na  odstránenie  stromov –  pán  Pavol  Ponechal  dal  návrh  na  prejednanie
odstránenia  stromov  z pozemku  p.  Marcela  Mila,  pretože  napriek  upozorneniam nedošlo
k vzájomnej  dohode,  aby  menovaný  odstránil  staré  vysoké  stromy,  ktoré  sa  nachádzajú
v blízkosti  rodinného  domu.  Chce  zabrániť,  aby  nedošlo  k škodám na  jeho  majetku.  Zo
stromov padá lístie na strechu a upcháva odkvapové žľaby, znečisťuje priestor v ich záhrade.
Stromy zatieňujú obývaciu miestnosť v dome. V izbe majú sústavný tieň a šero.
Odpovedala Ing. Milová, keďže sa to týka jej rodiny – koruny nepresahujú do Ponechalovej
záhrady,  stromy majú predpísaný odstup od ich pozemku.  Ale bude sa snažiť  prehovoriť
manžela,  aby  slivku  na  jeseň  postupne  zrezali.  Orech  si  nechajú.  Starosta  povedal,  že
neexistuje zákon na to, koľko majú byť stromy od susedného pozemku, záleží to naozaj len od
susedských vzťahoch.
Sťažnosť pôjde prešetriť komisia verejného poriadku – pán Dudus  

g)      Návrh na vydanie rozhodnutia na odstránenie nedostatkov pri výstavbe regulácie  
obecného potoka      - návrh podali MUDr. Anna Kolenčíková, Ing. Silvester Poljak 

a Margita Bačinská. Sťažujú sa, boli porušené vlastnícke práva k pozemku, na ktorom majú
spoluvlastnícky podiel parc. č. 564/1-5. Na pozemok je vyhŕňané a vykopávané bahno
z potoka. S touto skutočnosťou ich nikto neoboznámil, ani ich nepožiadal o povolenie. Po
niekoľkých urgenciách sú zvyšky z vyhŕňania bahna aj naďalej na ich pozemku, pričom
realizátor stavby s nimi nechce komunikovať.

Žiadajú Stavebný úrad obce Teplička nad Váhom, aby vykonal kontrolu realizácie
stavby regulácie potoka Jarok a uložil realizátorovi a investorovi, aby zjednali nápravu
nasledovne:

- zaviazať realizátora a investora, aby sa zdržali zásahov do vlastníckeho práva,
a to aj prostredníctvom tretích osôb

- uložiť realizátorovi a investorovi označiť stavbu 
- uložiť realizátorovi a investorovi, aby uviedli veci do pôvodného stavu(doviesť

späť ornicu)
          Ing. Moravčík odpovedal, že keď sa bagruje, nedá sa ísť presne po čiare a nejaká hlina
          spadla aj na ich pozemok, ale je presvedčený, že ešte pol metra sú od jeho pozemku.
          Sťažnosť pôjde prešetriť stavebná komisia a dá písomnú odpoveď. 
   
   h) Sťažnosť a     zároveň žiadosť o     odstránenie nedostatkov   – Ing. Janka Mráziková podala
sťažnosť  na  výstavbu  pešieho  chodníka  na  ulici  Fatranská.  Začatie  chodníka  nebolo
dotknutým oznámené, nebolo umožnené k nahliadnutiu do projektovej  dokumentácie a tým
nebola daná možnosť dotknutým, aby sa dohodli na prípadných úpravách pre vstup na ich
pozemky.
Dňa 05. mája 2009 bola osobne na obecnom úrade s návrhom, aby zadný obrubník chodníka
bol znížený o 10 cm, s tým, že mierny sklon chodníka bude na ich pozemok. 
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Výsledkom realizácie chodníka bez projektovej dokumentácie je aj úprava spádu chodníka
v mieste pri vstupe na pozemok, kde sa nachádza malá bránička ( sklon chodníka je v osi
bráničky). Na túto vadu bol upozornený Ing. Albert Magera, ako aj zamestnanec obecného
úradu p. Vajda.
Vyjadril sa k tomu aj Ing. Mrázik a povedal, že Mrázikovci boli aj za ním, ale ten chodník je v
úplnom poriadku, aj výškovo.
Sťažnosť sa postupuje stavebnej komisii – chodník sa zníži k bráničke a porieši sa aj pozemok
medzi cestou a bránkou, dá sa písomná odpoveď 

   ch)  Žiadosť  o     odkúpenie parcely    – p.  Jozef  Kasman žiada o odkúpenie  časti  obecnej
parcely popisného čísla 24/2 – žiadosti sa vyhovie, keď doplní chýbajúce doklady: mapový
list, list vlastníctva a geometrák 

Bod č. 7 – Diskusia 

    Ing. Anton Zvarík – navrhuje upratať pred oslavami celú obec, hlavne pokosiť, pozametať,
pozbierať papiere, upraviť ploty
Doporučuje sa starostovi obce, aby s predstaviteľmi Urbáru prejednal spôsob kosenia plôch
ich majetku – záhumnie, močiar

     Mgr. Kamila Dubovická - upozornila, že na chodníku na Fatranskej ulici stále parkujú autá
a znemožňujú  prechádzanie  chodcov.  Pán  starosta  jej  odpovedal,  že  autá  treba  odfotiť
a poslať  na  políciu,  ktorá sa  bude štvrťročne  týmto  problémom zaoberať  a majiteľov áut
pokutovať.
Ďalej upozornila na vyvážanie smetí, hlavne stavebného odpadu – k železnici, ku kaplnke, na
jamu .  Ing.  Moravčík  povedal,  že je to bohužiaľ  pravda, je to vizitka celej  dediny,  nikto
nikoho nevidí, nikto nepovie – treba si všímať kto to vyváža a nahlásiť. Ing. Magera povedal,
že na jar bolo všetko vyčistené, behom 2 dní nazbierali 6 ton odpadu a už je to zasa také isté.
Aj tabule boli všade osadené.
Potom povedala, že dôchodcovia ju požiadali o reláciu do rozhlasu ku skončeniu 2. sv. vojny.
Pán Moravčík povedal, boli k pomníku klásť veniec, tak ako každý rok a práveže moc veľký
záujem nebol.

    Peter Halama – upozornil na cirkevnú školu, že chátra. Nevie, či aj cirkevné školy sa môžu
uchádzať o fondy. Bolo mu povedané, že nie. Starosta povedal, že teraz nie sú prostriedky.

    Ing. Viliam Mrázik – mal 2 veci - ulica Pribinova, chcel požiadať, aby sa stavebnému úradu
dal konkrétny termín na zvolanie vlastníkov pozemkov.
Ukladá sa Ing. Harnócovej zvolať jednanie ohľadom vytýčenia pozemkov
Ďalej upozornil na odbočku do Tepličky, či by sa tam nedala dať dlhšia celá čiara , pretože
tam bývajú časté dopravné nehody
Ukladá  sa  zástupcovi  starostu  prejednať  možnosti  dopravného  preznačenia  odbočky  do
Tepličky.

    Ing. Janka Mráziková – mala pripomienku na zatopené polia pri dome s dažďovou vodou.
Celá ich ulica má vývody z odkvapových rúr na cestu a keďže oni sú dole, všetko steká k nim.
Odpovedal pán starosta, treba  urobiť VZN, ako nakladať s dažďovou vodou a jednoznačne
tam musí byť uvedené, že odkvapové rúry nesmú mať vývod na cestu, ale na svoj vlastný
pozemok pokiaľ nemáme dažďovú kanalizáciu.
Starosta ukladá stavebnej komisii preriešiť možnosti s nakladaním s dažďovou vodou.
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Potom dal  Ing.  Moravčík  návrh  na ukončenie  diskusie,  keďže sa  vyčerpali  všetky  body
programu.

Po odchode hostí  a starostu Ing.  Magera predložil  poslancom návrh platu starostovi  obce
a hlavnej  kontrolórke obce na rok 2009 a návrh odmeny starostovi obce. Tento plat platí so
spätnou platnosťou od 1. januára 2009.

Ing. Moravčík dal hlasovať kto je za túto úpravu platu a za odmenu. Jednohlasne boli návrhy
schválené.

     
 
Bod č. 8 – Uznesenie

     Návrh  na  uznesenie  zo  štvrtého  zasadnutia  Obecného  zastupiteľstva  v Tepličke
nad Váhom, ktoré sa konalo dňa 15.05. 2009.

A. Schvaľuje:

4/18      -    program zasadnutia
4/19      - za overovateľov zápisnice Mgr. Magdalénu Šeligovú    a Petra Halamu
4/20      - za zapisovateľku Janu Slotovú
4/21      - plán práce hlavného kontrolóra
4/22      -   slávnostné zasadnutie OZ pri príležitosti 400 – tého výročia narodenia Žofie
                  Bosniakovej
4/23      -    návrh zmeny schváleného rozpočtu na rok 2009, č. 1/2009
4/24      -    žiadosť p. Kamila Cingela o prenájom pozemku 
4/25      -    starostovi   úpravu platu a odmeny a hlavnej kontrolórke úpravu platu 

B. Berie na vedomie:

4/9    -  prípravu osláv pri príležitosti 400 – tého narodenia Žofie Bosniakovej a organizačné
pokyny
4/10  -  žiadosť p. Šimarovej o príspevok na náhrobný kameň

4/11  -  návrh Ing. A. Zvaríka o zabezpečení poriadku v obci
4/12  -  pripomienky Mgr. K. Dubovickej                                      
4/13  -  upozornenie p. P. Halamu                                                  
4/14  -  žiadosť p. J. Kasmana o odkúpení parcely a dorieši sa po doplnení podkladov 
  

C. Ukladá:

4/5  –  komisii  na  riešenie  verejného  poriadku,  p.  Dudusovi  prešetriť  sťažnosť  na  p.
Martinkovičovú Máriu

Z: v texte
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4/6  – ukladá pripraviť  VZN o pohybe osôb v areáli  školy a futbalového ihriska z dôvodu
devastácie  majetku  a zorganizovať  stretnutie  s riaditeľkami  škôl  a prezidentom Obecného
futbalového klubu

Z: v texte

4/7 - komisii na riešenie verejného poriadku, p. Dudusovi prešetriť sťažnosť kvôli odstráneniu
stromov

       
   Z: v texte

4/8  -  stavebnej komisii, prešetriť sťažnosť na odstránenie nedostatkov pri výstavbe regulácie
obecného potoka a dať písomnú odpoveď

                Z: v texte

4/9 -  stavebnej komisii prešetriť sťažnosť a zároveň žiadosť na odstránenie nedostatkov pri
výstavbe pešieho chodníka na ulici Fatranská 

               Z: v texte

4/10 – Ing. Harnócovej zvolať jednanie ohľadom vytýčenia pozemkov na ulici Pribinova
 
               Z: v texte

4/11- zástupcovi starostu prejednať možnosti dopravného preznačenia odbočky do Tepličky
nad Váhom 

C.1)   Úlohy, ktoré zostávajú v sledovaní:

8/30  –  Ing.  Viliamovi  Mrázikovi,  pokračovať  v  koordinácii  prác  na  príprave  novej
komunikácie  „Pribinova“,  keď  sa prešetria  majetkovo-právne vzťahy a budú známi všetci
vlastníci  pozemkov,  ktorými  by  komunikácia  prechádzala,  a  následne  zvolať  pracovné
stretnutie  s majiteľmi pozemkov. T: priebežne

8/31 –  stavebnému úradu zistiť  vlastnícke práva k  parcele  č.  3199/2  k.  ú.  Teplička  nad
Váhom, ktorú chce odkúpiť MVDr. Šimko. Po predložení týchto dokladov OZ na budúcom
zasadnutí príjme konečné stanovisko. T: priebežne

D. Súhlasí:

4/2  - starosta obce súhlasí s predávaním výrobkov a s prezentáciou výrobkov bez poplatku   

E. Zamieta:  

4/4  -  žiadosť p. Mozoľa o prenájom kuchyne v Športklube
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F. Doporučuje:
 
4/9    -   vypracovať VZN ako nakladať s dažďovou vodou
4/10  -  starostovi  obce,  aby  s predstaviteľmi  Urbáru  prejednal  spôsob  kosenia  plôch  ich
majetku
 
      
          
Bod č. 9 – Záver

     Ing. Moravčík  poďakoval prítomným za účasť. Rokovanie sa ukončilo o 17,35 hodine. 
V Tepličke nad Váhom, dňa 15.05. 2009. 

Zapísala: Jana Slotová            ....................................................

Za správnosť: Ing. Albert Magera ....................................................

Záznam overili: Mgr. Magdaléna Šeligová     ....................................................

Peter Halama                   ....................................................

....................................................
                              Milan Lazar

                       starosta obce
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